

Date: 23 August 2021
 Ref: CB/QSE/IB/FB/377/zf-21

التاريخ: 23 أغسطس 2021
 الإشارة: CB/QSE/IB/FB/377/zf-21

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
 Director of Market Operations & Control
 Qatar Exchange
 Doha - Qatar

السيد الفاضل/ ناصر عبدالله عبد الغني المحترم،،
 مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
 بورصة قطر
 الدوحة - قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Sub: CB USD 450 Million Syndicated Loan led
 by Mizuho Bank Limited**

**الموضوع: قرض مشترك بقيمة 450 مليون دولار
 أمريكي للبنك التجاري بقيادة بنك ميزوهو المحدود**

We are pleased to advise you that The Commercial Bank (P.S.Q.C.) (the "Bank") had mandated Mizuho Bank Limited on 30th Mar 2021 to Lead and arrange a USD 200-250 Million. The Syndicated Loan was aimed at Asian investors and was oversubscribed, with the Bank retaining up to USD 450 Million in facility amount. The purpose of the facility is to help the Bank achieve its general funding and working capital needs.

يسرنا إبلاغكم بأنّ البنك التجاري (ش.م.ع.ق) ("البنك") كلّف بتاريخ 30 مارس 2021 بنك ميزوهو المحدود مهمة قيادة وترتيب قرض مشترك بقيمة 200-250 مليون دولار أمريكي. تلقى القرض اقبال شديد من المستثمرين الاسيو بين وقرر البنك الاحتفاظ بزيادة الاكتتاب التي وصلت لمبلغ 450 مليون دولار. الغرض من التسهيلات الائتمانية هو تلبية الأغراض التمويلية العامة ومتطلبات رأس المال العامل للبنك.

For more information, please do not hesitate to contact Mr. Fahad Badar, EGM, International Banking, Tel: 44202312; Email: fahad.badar@cbq.qa

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع السيد/ فهد بادار – مدير عام تنفيذي، رئيس الخدمات المصرفية الدولية على هاتف رقم: 44202312، بريد إلكتروني: fahad.badar@cbq.qa.

We take this opportunity to express our appreciation for the continuing support.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

Thank you.

لكم منا جزيل الشكر.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Joseph Abraham
 Group Chief Executive Officer